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Bij gepraat (18) 
E. Blanken, voorzitter 
Tijdens het schrijven van deze bijdrage is het nieuwe 
kabinet Balkenende 2 beëdigd en zijn de plannen voor de 
toekomst bekend gemaakt. Ook hangt het meiartikel van 
H. v.d. Scheer met de titel 'De nationale overheid 
subsidieert steeds minder' nog in het hoofd. Daar waar 
de overheid een voorwaardenscheppende, uitvoerende, 
onderzoekende, controlerende en faciliterende taak had, 
is deze onder invloed van deregulering en veranderde 

216 belangen overgegaan in een lokettenorganisatie waarbij 
aansluiting kan worden verkregen wanneer men zich 
aanmeldt (bijvoorbeeld het groenloket, zie meinummer). 
We kunnen derhalve omzien en kijken wat we allemaal 
missen, of vooruitkijken en zien hoe we gezamenlijk onze 
doelstellingen kunnen bereiken. De steeds opduikende 
gedachte dat dit met betaalde krachten of met één bijen-
organisatie het beste zou kunnen, is historisch en bij de 
landbouworganisaties niet bewezen gebleken. Een gezonde 
samenwerking in werkgroepen/commissies met dualis-
tische maar op samenwerking gerichte imkerorganisaties 
houdt elkaar scherp voor de doelgroepen waarvoor wij 
staan: de hobby-imker, de specialisten en de bestuiving-
imkers al dan niet beroepsmatig. Bijenhouders zijn over 
het algemeen individualisten die zich niet op één 'bijen-
soort/organisatie' willen richten. Waarom dit dan dwang-
matig als een allesoverheersend geloof aan een ander 
opleggen? 
Daar waar de samenwerking is gezocht zijn mooie dingen 
tot stand gekomen! Ik heb hierover al vele malen met 
voorbeelden geschreven en wil weer eens de oproep doen 
niet naar elkaar te wijzen of uit eigen belang te handelen 
maar de handen ineen te slaan en in eigen organisatie of 
gezamenlijk in werkgroepen met de deelnemende andere 
organisaties het belang van de imkerij uit te dragen en 
zich hiervoor in te zetten. Met de inzet en de betrokken-
heid van allen is de Nederlandse imkerij tot veel in staat. 
• Met de afdeling Imkervereniging Oost-Betuwe zijn wij 
op 17 mei 2003 naar Imkerij Immenhof in Heumen bij 
Gonnie en Marcel Hallmans geweest. In ons 40-jarig 
jubileumjaar in 1987 (oprichting 12 december 1947) 
verzorgde Marcel onze eerste honingkeuring. Door de 
hieruit ontstane vriendschap heb ik dit hard werkende 
gezin kunnen volgen en het is fabelachtig wat hier in 
Heumen is ontstaan. Elke afdeling zou ik dan ook willen 
oproepen een bezoek aan dit kennis- en informatiecentrum 
te brengen. De professionele aanpak van hem en zijn 
vrouw verdient uw aandacht en is van een grote waarde 
voor de uitstraling van het imkervak (zie ook advertenties 
achter in blad BIJEN). 
• Op 26 mei jl. controleerde J. Beekman en ondergetekende 
de boekhouding 2002 van blad BIJEN in Tilburg. De 
heren M. van Iersel en C. Roeien wil ik bedanken voor 

de correcte wijze waarop zij dit vele werk weer hebben 
verzet. 
Langs deze weg wil ik dhr. Christ Smeekens van PPO-
Bijen nogmaals feliciteren met zijn 25-jarig jubileum dat 
hij op 27 juni in Hilvarenbeek heeft gevierd. Regelmatig 
treffen wij artikelen van zijn hand in het blad BIJEN aan. 
ontmoeten wij hem hij bestuurdersoverleg als adviseur en 
in het land als spreker. Deze belasting naast zijn reguliere 
werk draagt hij met een opgewekt gezicht, waarvoor een 
dankwoord op zijn plaats is. 
• De secretarissen van de afdelingen zou ik willen aan-
sporen om een belronde langs de leden te doen met 
betrekking tot ons uitstapje naar Blaricum en Utrecht op 
6 september (zie ook het meinummer). 

Vergadering Hoofdbestuur/ 
groepen VBBN zaterdag 3 mei 2003 

Rob Niftnan, secretaris VBBN 
Enkele punten die in deze vergadering zijn besproken 
volgen hier. 
Bijenmarkten 
De afdeling handel van de VBBN heeft de afgelopen 
jaren het beleid ten aanzien van het bezoek aan markten 
moeten bijstellen. De niet rendabele markten zijn om 
economische redenen afgestoten. Om toch de 
aanwezigheid van de VBBN op deze markten mogelijk te 
maken zal een aanhangwagen beschikbaar komen voor 
subverenigingen. De inhoud van deze aanhangwagen 
vormt het assortiment producten welke op de markt 
verkocht kunnen worden. Het plan zal verder worden 
uitgewerkt, Punten uit deze vergadering worden 
meegenomen. Naar verwachting is de kar per 2004 
beschikbaar. 
Stuifmeelanalyse 
PPO-Bijen doet geen analyse meer voor de imker van 
stuifmeel in de honing. Deze stuifmeelanalyse werd wel 
uitgevoerd toen het nog Ambrosiushoeve was. Door de 
VBBN wordt de mogelijkheid onderzocht deze analyse 
voor haar leden weer mogelijk te maken. Dit wordt t.z.t. 
in het blad BIJEN gepubliceerd 
Kadercursus 
Komend najaar gaat de eerste cursus van start. De eerste 
cursus wordt gehouden in het Bijenhuis te Wageningen, 
Het doel van de cursus is toerusting bieden aan 
(aspirant)bestuursleden. Onderwerpen die worden 
behandeld hebben te maken met vergadertechniek, 
juridische aspecten van een vereniging, het maken van 
een activiteitenplan en meer onderwerpen. 
Uit de groepen 
Elke vertegenwoordiger uit de groep meldt activiteiten. 
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Zo hebben diverse vertegenwoordigers weer nieuwe 
ideeën kunnen opdoen voor hun groepsactiviteiten. 
Een belangrijke activiteit blijft het organiseren en 
coordineren van beginnerscursussen. De cursus is een 
belangrijk hulpmiddel bij het werven van nieuwe imkers 
en dus leden. 
Algemene Ledenvergadering 
Traditiegetrouw wordt op deze vergadering teruggekeken 
naar de Algemene Leden Vergadering van 29 maart jl. 
Opgemerkt word dat het een rustige vergadering was. 
Een compliment gaat naar de sprekers van het 
middaggedeelte. 
Zwermen 
Ter bespreking ligt er een brief van een van de leden om 
te komen tot een landelijke richtlijn m.b.t. het scheppen 
van zwermen. Het gaat om een vergoeding per gereden 
kilometer en het weghalen van zwermen bijen, of wespen 
en hommels. De vergadering zal dit in de groepen 
bespreken. Omdat de meeste aangeven plaatselijk wel 
regels te hanteren voelt men zeker niet voor een 
landelijke regeling. 
Hoewel een zwerm als onoplettendheid van de imker als 
negatief wordt bestempeld is de promotie van de bij wel 
weer een positieve kant van het zwermen. Bij het 
scheppen van de zwerm is er altijd wel bekijks en krijg je 
als imker veel vragen. 

Uit het Hoofdbestuur 
Vergadering 15 mei 2003 

Rob Nijman, secretaris VBBN 
Werkverslag 
Op 12 april is Jos Plaizier aanwezig geweest bij de 
opening van LAGA. Het bijenpaviljoen was toen nog niet 
geheel klaar. Ook dit is inmiddels klaar voor de ontvangst 
van bezoekers. 
PR-commissie 
De PR-commissie doet haar verslag. 
• Aandacht van de imkerij in het blad Landleven 
Er komt een uitbreiding naar twee pagina's in dit blad. 
Deze pagina's zijn gevuld met informatie over de bijen-
teelt. In de komende nummers worden ook drachtplanten 
besproken. Heeft u als subvereniging een activiteit te 
melden, bij de redactiesecretaris van BIJEN, Marga 
Canters, kunt u dit melden. 
• Stimulering jeugd voor imkerij 
De commissie spreekt haar waardering uit voor de 
aanpak van de heer Polman. De commissie adviseert het 
HB via het blad BIJEN een oproep te plaatsen om een 
beeld te krijgen van jeugdopleidingen in ons land. 
Mogelijk kan uit dit overzicht een standaard worden 
gemaakt. 
• Subvereniging Heerde 
Veel waardering gaat uit naar het keurig verzorgde 
promotiebrochure voor de bijenhouderij uitgegeven door 
de subvereniging Heerde van de VBBN. Tijdens de 
gehouden vergadering HB-groepen heeft ieder een 
exemplaar ontvangen. 
Bijengezondheidszorg 
Bij dit onderwerp is lang stilgestaan. Met name de brief 

aan minister Veerman van Landbouw Natuurbeheer en 
Visserij. Risico door import van honingbijen. 
Aangeven in de brief, de nieuwe bedreiging voor de 
honingbij 'de kleine kastkever'. De minister wordt 
dringend verzocht alles in het werk te stellen om te 
komen tot een importverbod van bijenvolken uit Zuid- 
Europa en van buiten Europa. Ook wordt verzocht dit 
strikt te controleren. 
Dick Vunderinkfonds 
Met elkaar is de tekst van de oproep en de voorwaarden 
vastgesteld waar imkers of groepen van imkers kunnen 
deelnemen aan het in de wacht slepen van de jaarlijkse 
prijs. De prijs is verbonden aan een activiteit ter 
simulering van de promotie bijenhouderij. U heeft 
hierover reeds kunnen lezen in BIJEN 12(6): ... (2003). 
Beleidsplan 
Na een aanzet voor het meerjaren beleidsplan komt nu 
ook het activiteitenplan voor het jaar 2004 in zicht. In 
deze vergadering zijn de eerste activiteit uit het 
beleidsplan 2003 (oude vorm) nagelopen op de stand van 217 
zaken. 
Reorganisatie archief 
Op het secretariaat van de VBBN wordt momenteel het 
archief gereorganiseerd. Ons archief van 1897 t/m 1976 is 
in het Rijksarchief Arnhem ondergebracht. Het archief 
vanaf 1976 staat op de zolder van het Bijenhuis. Daar de 
klimatologische omstandigheden bij het Rijksarchief 
optimaal zijn, heeft het bestuur besloten het archief van 
1976 t/m 2000 ook in het Rijksarchief Arnhem onder te 
brengen. Bijgestaan door een vrijwilligster is Gerda 
Bogaards eind 2002 met het uitzoekwerk begonnen. Het 
archiefteam heeft inmiddels alle mappen geregistreerd en 
zal nu met het ordeningsplan beginnen. Mocht u interesse 
hebben eenmaal in de week het team bij te staan, dan 
bent u van harte welkom. 
Oproep Deze oproep is aan alle imkers en subverenigin- 
gen gericht. In het kader van stimulering jeugd voor 
imkerij willen wij graag informatie over een jeugdcursus 
die u geeft. De PR-commissie van de VBBN wil met 
deze informatie een standaard maken voor een jeugd- 
cursus. U kunt uw reactie sturen aan Secretariaat VBBN, 
t.a.v. Gerda Bogaards, Postbus 90, 6720 AB Bennekom. 
Hartelijk dank voor uw medewerking 

Wie de jeugd heeft ... 
Henk Zomerdijk, PR-commissie VBBN 
Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst. De PR-commissie 
van de VBBN wil proberen de ledenwerving onder 
jongeren een impuls te geven. Bert Polman uit Doesburg 
heeft daartoe op onze laatste Algemene Ledenvergadering, 
gehouden op 29 maart jl. in Wageningen, al een zeer 
stimulerende en inspirerende voorzet gegeven met zijn 
lezing over de door hemzelf geïnitieerde cursus jeugd-
imker. Zijn inleiding bracht de PR-commissie op het idee 
om te inventariseren waar en hoe jeugdopleidingen 
worden georganiseerd. Wanneer we een overzicht hebben 
van de cursussen voor jeugdigen kunnen we misschien 
tot een standaard komen die voor elke subvereniging 
beschikbaar gesteld kan worden. Overigens is de heer 
Polman ook bereid voor geïnteresseerden een spreekbeurt 
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Wie de jeugd heefl ... 
Stimuiering jeugd voor imken~ Henk Zonedijk, PR-commissie YBBN 

De commissie spreekt haar waardering uit voor de Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst. De PR-commissie 
aanpak van de heer Polman. De commissie adviseert het van de VBBN wil proberen de ledenwerving onder 
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Subvereniging Heerde lezing over de door hemzelf geïnitieerde cursus jeugd- 
Veel waardering gaat uit naar het keurig verzorgde imker. Zijn inleiding bracht de PR-commissie op het idee 
promotiebrochure voor de bijenhouderij uitgegeven door om te inventariseren waar en hoe jeugdopleidingen 
de subvereniging Heerde van de VBBN. Tijdens de worden georganiseerd. Wanneer we een overzicht hebben 
gehouden vergadering HB-groepen heeft ieder een van de cursussen voor jeugdigen kunnen we misschien 
exemplaar ontvangen. tot een standaard komen die voor elke subvereniging 
Bijengezondheidszorg beschikbaar gesteld kan worden. Overigens is de heer 
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te houden over de cursus jeugdimker in Doesburg. Zijn 
telefoonnummer is: 0313-47 29 97. 
De PR-commissie roept elke subvereniging op jeugd-
opleidingen bij haar te melden: E-mail: VBBN@VBEN.nI  
of VBBN, Postbus 90, 6720 AB Bennekom, t.a.v. de PR-
commissie. 

Heeft u interesse? Geef u dan op bij het secretariaat van 
de projectgroep NoN-BIJéén onder vermelding tot welke 
categorie imkers u behoort. 
Hans Hoogendoorn 
Veelerveenseterweg 27 
9566 PG Veelerveen 
jpa.hoogendoorn@hccnet.n1 

Wie betaalt het onderzoek door 
PPO-Bijen? 
Henk van der Scheer, HB-lid 
Het budget 
Het meeste geld (in 2003 ongeveer €195.000,-) krijgt 
PPO-Bijen (voorheen Ambrosiushoeve) van het 
Ministerie van Landbouw, Natuurbeheer en Visserij 
(MLNV). Een deel van dat geld (€150.000,-) wordt 
ingezet voor onderzoek naar bevordering van de 
productie en afzet van honing. Daardoor draagt de 
Europese Gemeenschap (EG) een zelfde hoeveelheid 
geld bij, conform EG-verordening nr. 1221/97. Meer geld 
heeft de EG voor Nederland niet beschikbaar. Het 
Productschap Tuinbouw financiert eveneens een deel van 
het onderzoek; aan dat onderdeel draagt de EG ook wat 
bij evenals een hommelbedrijf in Tilburg. In totaal gaat het 
om €90.000,-. Voorts komt er in toenemende mate geld 
binnen door opdrachten van de bestrijdingsmiddelen-
industrie: in 2003 voorlopig ongeveer e€150.000,-. Bij 
dat alles steekt de bijdrage van de georganiseerde imkerij 
(ongeveer €34.000,-) aan het onderzoek door PPO-Bijen 
wat mager af. 

Aan de totale begroting van PPO-Bijen draagt de imkerij 
ongeveer 6% bij. Van direct belang voor de imkerij is 
daarentegen ruim 55%. We zitten dus steeds meer voor 
een dubbeltje op de eerste rang. 

Van begeleidingscommissie naar klankbordgroep 
MLNV heeft bij de verzelfstandiging van de Ambrosius-
hoeve een begeleidingscommissie ingesteld om de voort-
gang te bewaken van de projecten die MLNV financiert. 
Die commissie komt tweemaal per jaar bijeen. Indachtig 
de voorwaarden van de EG worden ook de Bedrijfsraad 
en het Productschap Tuinbouw voor de bijeenkomst 
uitgenodigd om mee te denken over de besteding van de 
MLNWEG-gelden. Namens de Bedrijfsraad wonen dhr. 
Heessen, voorzitter van de LLTB, en ondergetekende die 
vergaderingen bij. Om de belangen van de bijenhouderij 
beter te kunnen behartigen, wordt voorafgaand aan elke 
bijeenkomst van de begeleidingscommissie, door drie 
vertegenwoordigers van de Bedrijfsraad vooroverleg 
gehouden met de onderzoekers van PPO-Bijen. Naast de 
twee genoemde heren schuift dan ook aan dhr. Van 
Houwelingen, voorzitter van de ANI. Alle aspecten/ 
projecten van het onderzoek komen dan aan bod. 
De MLNV/EG-onderzoekprojecten waren tot eind 2002 
gebundeld in het MLNV-programma 'duurzame bijen-
houderij en bestuiving' en daar was één begeleidings-
commissie voor in het leven geroepen. Dat is ondertussen 
veranderd, omdat MLNV in het totale land- en tuinbouw-
kundig onderzoek andere aandachtspunten belangrijker is 
gaan vinden en dus andere programma's heeft geformu-
leerd. Voor het onderzoek bij PPO-Bijen betekent dit, dat 
de projecten ingebracht zijn bij verschillende programma's 
met elk hun eigen begeleidingscommissie. Dat is onhandig 
voor een kleine onderzoekseenheid als PPO-Bijen. Reden 
voor de 'oude' begeleidingscommissie om vorig jaar bij 
MLNV aan te dringen op het formeren van een zogenaam-
de klankbordgroep die alle projecten van PPO-Bijen in 
totaal beoordeelt. MLNV heeft positief op dat verzoek 
gereageerd. De leden van de 'oude' begeleidingscommissie 
vormen nu die klankbordgroep. 

Wat financieren wij? 
MLNV vindt het maar niks om te moeten betalen voor 
bevordering van de productie en afzet van honing. 
Economisch bezien is bestuiving veel belangrijker en 
daarnaast wil MLNV graag onderzoek naar bestuiving in 
de natuur. Omdat ook wij wel voelen voor onderzoek 
naar bestuiving in de natuur (in relatie tot 'vermeende' 
concurrentie met wilde bijen), besteden wij sinds vorig 
jaar een deel van ons geld (ongeveer €20.000,-) daaraan. 
Het andere deel van ons geld (ongeveer €14.000,-) is de 
laatste drie jaar ingezet voor onderzoek naar stuifmeel-
vervangende middelen. Dat onderzoek wordt dit jaar af-
gesloten en daarover zal dan uiteraard in BIJEN worden 
gepubliceerd. Het geld wordt daarna bij het andere deel 
gevoegd ter financiering van het project bestuiving in de 
natuur. 

Zonder onderzoek geen vooruitgang! 
Onderzoek is een bezigheid voor de wat langere termijn. 
Je kunt niet jaarlijks van onderwerp veranderen. Wel zal 
er altijd tijd moeten worden vrijgemaakt voor plotseling 

Een oproep 
Deze oproep wordt gedaan door de projectgroep NoN-
B1Jéén en is bestemd voor de volgende categorieën imkers: 
professioneel ingestelde imkers, zoals bedrijfsimkers 
(minimaal 30 volken), bestuivingsimkers, koninginnen-
telers en hobbyimkers. 
De projectgroep NoN-BlJéén is ingesteld door de VBBN 
groepen, Groningen, Drenthe en Overijssel-Oost. In de 
toekomst mogelijk aangevuld met de groep Friesland. 

218 
Het doel van de projectgroep is het verbeteren van de 
bijenhouderij in Noord-Oost Nederland. 
Wij doen een oproep aan genoemde doelgroep imkers uit 
de eerder genoemde groepen zich te melden voor deel-
name aan een activiteit. De werkgroep wil met een beperkt 
aantal imkers, maximaal 15, in een brainstormsessie 
inventariseren welke knelpunten er zijn binnen de imkerij 
in het noorden van het land. 
De brainstormsessie zal in het najaar 2003 plaatsvinden. 
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Wie betaalt het onderzoek door gereageerd. De leden van de cauae' begeleidingscommissie I 



• 
VBBN ZLTO 

opdoemende problemen. Onderzoek levert altijd wat op, 
al is het soms wat anders dan verwacht. Reden om eens 
na te denken over de vraag wat wij eigenlijk voor het doen 
van onderzoek over hebben. Een volgende keer meer over 
het onderzoekprogramma bij PPO-Bijen. 

Excursie LAGA 
De VBBN groep Achterhoek organiseert een excursie 
naar de LAGA. Losser en Gronau maken van de 
traditionele Landesgartenschau een boeiende gebeurtenis. 
De leden van de Stichting Bijen en Natuur zijn bereid 
gevonden om op 30 augustus mee te werken aan een 
speciaal programma voor imkers (o.a. lezing over het 
doppenproject in Twente). Vertrek om 09.30 uur, kosten 
€15,- p.p. (incl. entree en consumptie). Inl.: H. ter Wee, 
0573-25 66 45, E-mail: henkterwee@daxis.nl  
15 augustus is de uiterlijke aanmeldingsdatum. 

Onderscheidingen VBBN 
Marga Canters 
In de eerste helft van dit jaar mochten weer diverse 
VBBN-leden een blijk van waardering ontvangen. 
Verenigingsspelden worden uitgereikt bij langdurig 
lidmaatschap: leden die 25 jaar lid zijn ontvangen een 
verzilverde speld, 40 jaar lidmaatschap betekent een 
vergulde speld. 

Erespelden krijgen zij die een bestuursfunctie hebben uit-
geoefend over een periode van 10 jaar (verzilverde) en 25 
jaar (vergulde). 
Een ereschildje wordt uitgereikt aan leden die 50 jaar lid 
zijn. Een oorkonde wordt uitgereikt aan leden die zich op 
een of andere wijze verdienstelijk hebben gemaakt voor 
de subvereniging, of die langer dan 60 jaar lid zijn. 
Een erekorfje komt toe aan degenen die zich verdienstelijk 
hebben gemaakt op meer dan plaatselijk niveau. 
Het Hoofdbestuur van de VBBN wil de leden die hiervoor 
in aanmerking kwamen nogmaals danken voor hun trouwe 
lidmaatschap en hun inzet voor de Vereniging. 
De namen van ontvangers van een erespeld staan vet en 
die van ontvangers van een EREKORFJE staan vet én in 
hoofdletters gedrukt. 

Almelo: J. Pape 
Amstelland: J.M. HOOIJMAN, P.J. HOOIJMAN 
Amsterdam: Sj. van de Berg H. KOEL 
Apeldoorn: WG. Martens, C. Timmermans, K. Zwikker 
Beemster: J. Tromp 
Bennekom: J. de Nooij, A. Schippers 
Dalfsen/Oudleusen: H.H. Hendriks 
Eindhoven: J.A. van Heugten 
Elspeet: W van Bronswijk, D. van Duinen (tevens 
vergulde ver, speld) 
Emmen: H. Pieters 
Goeree-Overflakkee: C. Keur (schildje), E. van de Wende 
(schildje) 
Haarlem: A. HAGEMAN  

I leerde: P. Docter 
Hengelo Gld.: H.W. Bergervoet 
Den Helder: R. Dirks sr. (schildje) 
Hoogeveen: H. Steenbergen 
Leersum: mw. A. Wager-Fossen 
Lanteren: G. Drost, H. Schut 
Made: W Butter, C.C. Meulemans, J. Verwater 
Noord- en Zuid-Beveland: P.B.J. van den Dries 
Oegstgeest: W. Nagtegaal, H.J. Penning, J.W.N.W. van de 
Post, D.J. Tijsen, A.J.J. Verbaken 
Ommen: H. van Dorsten, J. Kompagnie 
Oostburg: mw. J. Risseeuw-De Roos 
Oosterbeek/Renkum: 
Oosterhesselen: 
Texel: J. Stark (schildje) 
Utrecht: E. Hoogendoorn, J. van de Waerdt 
Vaassen/Midden Veluwe: 
Varsseveld: G.H. Wessels (schildje) 
Veenendaal: H. Korving, K. Pieters 
West-Friesland: A. van Eijk (oork.) 
Wezep: J. van Dijk (schildje) 
De Wijk: A. Muller (tevens verzilverde ver.speld) 
Wolvega: A.J. Heida 
Zelhem: J.G. Til 

Open Dag Kreverhille 
Carnicastation RKH Kreverhille, Langeweg 8 te 
Ossenisse, viert zijn 10-jarig bestaan met een Open Dag 
op zaterdag 30 augustus a.s. van 10.00-18.00 uur, met 
medewerking van diverse natuur- en milieuverenigingen. 
Inl.: Corneel Dewindt, 00-32-3-77 33 232, E-mail: 
Corneel.dewindt@nemec.be.  Of A. Weemaes, 0114-31 68 
98, E-mail: aweemaes@zeelandnet.nl.  

ZLTO," 
Van de Bestuurstafel 
J.W. van der Dussen 
Het Bondsbestuur vergaderde op 16 april 2003, in het 
huis van de ZLTO te Tilburg en op 26 mei 2003, in het 
huis van de 1MW te Breda. 
Zoals u ziet wordt de 'Van de Bestuurstafel' nu geschreven 
door bovenstaande en niet meer door de voorzitter, J. Beek-
man. Ook nu worden er weer twee bestuursvergaderingen 
besproken maar wij zullen proberen om u na elke bestuurs-
vergadering op de hoogte te brengen. 
• Samenstelling Bestuur 
Tijdens de vergadering werden de twee nieuwe bestuurs-
leden Anton van Doren en Jack van der Dussen verwel-
komt. Beiden werden gekozen op de jaarvergadering in 

219 

maandblad voor imkers juli/augustus 2003 verenigingsnieuws 

W I J ~  ZLTO 

opdoemende problemen. Onderzoek levert altijd wat op, 
1 al is het soms w t  anders dan verwacht Reden om eens Heerde: P. Docter 

Carnicastation RKH Krevertiille, Langeweg 8 te 
Ossenisse, viert zijn 10-jarig bestaan met een Open Dag 
op zaterdag 30 augustus a.s. van 10.00-18.00 uur, met 

Een ereschildje wordt uitgereikt aan leden die 50 jaar lid 98, E-mail: aweemaes@zeelandnet.nl. 
zijn. Een oorkonde wordt uitgereikt aan leden die zich op 
een of andere wijze verdienstelijk hebben gemaakt voor 
de subvereniging, of die langer dan 60 jaar lid zijn. 
Een erekode komt toe aan degenen die zich verdienstelijk 
hebben gemaakt op meer dan plaatselijk niveau. 
Het Hoofdbestuur van de VBBN wil de leden die hiervoor 
in aanmerking kwamen nogmaals danken voor hun trouwe Z h 
lidmaatschap en hun inzet voor de Vereniging. 

) De namen van ontvangers van een erespeld staan vet en 
die van ontvangers van een EREKORFJE staan vet én in 
hoofdletters gAnikt. 

Almelo: J .  Pape 
Amstelland: J.M. HOOIJMAN, P.J. HOOIJMAN 
Amsterdam: Sj. van de Berg, H. KOEL 
Apeldoorn: W.G. Martens, C .  Timmermans, K. Zwikker 
Beemster: J. Tromp 
Bennekom: J. de Nooij, A. Schippers 
DalfseruDudleusen: H.H. Hendriks 
Eindhoven: J.A. van Heugten 
Elspeet: W. van Bronswijk, D. van Duinen (tevens 
vergulde ver. speld) 
Emmen: H. Pieters 
Goeree-Overflakkee: C. Keur (schildje), E. van de Wende 
(schildj e) 
Haarlem: A. HAGEMAN 

Van de Bestuurstafel 
J.  W van der Dussen 
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